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جلسه کمیسیون کشاورزی در خصوص توسعه فن آوری بهبود آب در حوزه دریاچه اورمیه

کمیسیون کشاورزی ، صنایع غذایی، آب و منابع طبیعی اتاق تبریز میزبان انجمن اتاق گفتمان آب بود.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز ، کمیسیون کشاورزی اتاق تبریز میزبان بیست و نهمین جلسه انجمن اتاق گفتمان آب بود.

علیرضا آقابالائی عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز و رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق تبریز، با اشاره به تغییرات اقلیمی در مناطق مختلف جهان بخصوص کشور ایران خاطر نشان

کرد: تغییرات آب و هوایی، کمبود آب و ... سیاست گذاران و پژوهشگران دانشگاهی در عرصه کشاورزی، انجمن های مردم نهاد در حوزه های محیط زیستی را بر آن می دارد که با

مشارکت و هم افزایی بین حوزه ای بتواند در بسیج افکار عمومی به منظور مواجهه و حل مسائل و مشکلات این حوزه اقدامات مقتضی را با رویکرد توسعه محور مد نظر داشته

باشند.

رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق تبریز اظهار امیدواری نمود ارتباط مستمر انجمن های محیط زیست، کمیسیون کشاورزی، مسئولان حوزه کشاورزی در سطح استان و کشور امکان

مشارکت و همکاری بین این بخش ها برای حل مسائل و مشکلات حوزه محیط زیست با هدف توسعه پایدار کشور مهیا گردد.

مهدی ضرغامی رئیس هیات مدیره این انجمن خاطر نشان کرد: اتاق گفتمان آب آذربایجان یک سازمان و مردم نهاد است که به منظور اندیشه ورزی مشارکتی در مورد مسائل

پیچیده آب ایران به ویژه آذربایجان به همت اساتید دانشگاه ، فعالان محیط زیست و مردم تاسیس شده است.

وی در خصوص هدف این انجمن گفت: اعضای این انجمن مصمم هستند که نظرات ، مباحث و نتیجه گیریهای زیر ساخت برای بهبود بهره وری آب و اصلاح حکمرانی آب کشور با

توجه به بحران های آبی را فراهم نماید.رئیس هیات مدیره این انجمن بر ضرورت هماهنگی بین سه قوه در مواجهه مسائل آب کشور تاکید نماید .

رئیس هیات مدیره انجمن گفتمان آب خاطر نشان کرد: به منظور تبادل نظر با صاحبان اندیشه و فعال محیط زیست استان مقرر گردید جلسات ماهانه این انجمن برگزار گردد که

جلسه 29 را به میزبانی کمیسیون اتاق تبریز برگزار می نمایم.

بدر شکوهی: مدیر کل دفتر امور اجتماعی و فرهنگ استانداری آذربایجان شرقی:

وظیفه ذاتی تشکلهای مردم نهاد را مطالبات و گفتمان سازی درست بخصوص مسئله آب در جامعه خواند و افزود: به منظور پاسخگو نمودن حاکمیت با ملاحظات مربوط به این

حوزه اولویت اول این انجمن است که امیدواریم با پیگیری مستمر اعضا و مدیران این تشکل گفتمان لازم در خصوص آب کشور و استان ایجاد گردد.

یکی از اساتید دانشگاه تبریز با اشاره به این نکته که دانشگاههای کشور و استان غنای لازم برای حل مسائل و مشکلات موجود در حوزه های مختلف اقتصادی، اجتماعی، محیط

زیستی و ... دارند، خاطر نشان کرد: ارتباط مستمر دانشگاه و حوزه های مختلف اقتصادی، محیط زیستی می تواند امکان حل مسائل موجود با حداقل زمان و سرمایه را مهیا

نماید.
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